



MØTEINNKALLING/-REFERAT NR. 11

Møte: NTNUI Langrenn

Dato: 31.10.2020

Tid: 12:00-13:30

Møtested: @Zoom:(

Møteleder: Camilla

Referent: Matias

Innkalt: Camilla Lie, Jakob Mestvedthagen, Matias Noren, Ine Skjellum, Thomas Meinicke, Anna Jensen, Henrik Syverinsen, Sigrid Solum, Halvor Landsverk

Ikke møtt:

Sak:	Sakstittel/ -innhold
0	Kake: ingen :(Karakter: Sladder?
1	Gjort siden sist:
1	Referat:
2	Generelt (v/Camilla) <ul style="list-style-type: none">- UK- Frist
2	Referat: <ul style="list-style-type: none">- UK er på plass- Frist for å søke: cirka 20. november
3	Snøsamling (v/Camilla) <ul style="list-style-type: none">- Må ta en endelig beslutning
3	Referat: <ul style="list-style-type: none">- Har snakket med både smittevernlegen i Oppdal og Trondheim.

	<ul style="list-style-type: none"> - Velger å avlyse samlingen, på grunn av en generell oppfatning om at folk var mindre giret når opplegget nå hadde blitt annerledes enn først forespeilet. Samt dårlige snøforhold. - Planlegger en alternativ hjemmesamling. Det blir fett.
4	Gråkallen opp evaluering
4	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - Vellykket arrangement, selv med et alternativt opplegg. - Gjennomgående veldig god respons. - Både start og målområdet ble løst på en god måte. - Vanskelig å få folk på dugnad. - Muligens enda bedre løypemarkering, spesielt på slutten. Enda mer tydelig på farge på merkebånd. - Langsgående sperrebånd ved kryssing av vei på skistua. Forslag til neste år. - Bra å begynne kl 9. Positivt for både dugnadsfolk og løperne
5	Sportslig fremover (v/Halvor) <ul style="list-style-type: none"> - Alternative treninger - Tilbakemeldinger om treningsprogram
5	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - Svarene på tilbakemeldinger på treningene. Hovedbudskap er at folk gjennomgående er fornøyde. - Bytte ut tirsdagsøktene fra hufs til løp. Begynner førstkommande tirsdag. - Onsdagsøktene oppmøte har kommet seg. 30 min basis, og litt tøying. - Torsdagsøktene går som vanlig. Holder oss i Bjørndalen, funker bra med oppmøte på byåsen siden.
6	Arrangement (v/Anna)
6	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - Planlegge hjemmesamling
7	Sosialt (v/Thomas): <ul style="list-style-type: none"> - Fellesmiddag

	<ul style="list-style-type: none"> - Styresushi
7	Referat <ul style="list-style-type: none"> - Juleølttestfest ble vellykket. Mange gode tilbakemeldinger. Folk virket fornøyd med å få sosialt arrangement. - Styresushi bestilt. - Grøt i hangaren, prøve å fortsette med det de aktuelle fredagene.
8	Klesoppdatering (v/Ine) <ul style="list-style-type: none"> -
8	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - 2 uker til klærne kommer.
9	Slack (v/Camilla) <ul style="list-style-type: none"> - viktig informasjon, feilmelding
9	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - Viktig informasjonkanal, trenger hjelp til å lage der. - Se litt mer på kanal.
10	Kasserer (v/Jakob) <ul style="list-style-type: none"> - budsjett 2021?
10	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - Nytt budsjett, Lage et forslag som vi kan diskutere på neste møte.
11	Sponsor (v/Sigrid) <ul style="list-style-type: none"> - Ny kontrakt med Sweco
11	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - Kontrakten ser bra ut
12	Noen andre tanker eller idéer?: <ul style="list-style-type: none"> - Mer om komiteer og undergrupper! en fantastisk idé!
12	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - Starte med undergrupper fra start for neste styre. - God idee med komiteer så folk får mer eierskap til gruppen.
13	Nestleder: <ul style="list-style-type: none"> - Medlemsregistrering - Klubboverganger
13	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - Medlemsregistrering, litt få svar. Purrer enda en gang her. - Godkjent de fleste, mangler fortsatt noen.



LANGRENN

14	Neste møte <ul style="list-style-type: none">- Ons 11.nov. kl 19.00
14	<ul style="list-style-type: none">- Planlegge HK- Gå igjennom budsjett